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Referat af møde i skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 21. maj kl. 17-
18.30  
 

Til stede: Jesper Kongsted, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, Mette Westergaard, 

Tore Dyrberg–Jessen, Annemette Steffensen, Nina Schøller Larsen, Michael Vork, Anja 

Johansen og Helle Spanggaard. 

 

Fraværende: Tilde Rønne-Christensen, Mads Guldborg Knudsen 9.C, Dorte Bøgelund 

Petersen, Anja Camilla Jensen, Mette Bache, Theodor Axel Libralesso 8.V. 

 

Sekretær: Helle Spanggaard  

 
Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse 
inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 1. Godkendelse af  
     referat af februar 
     mødet 
 
 
 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives under 

 
 Noter/referat: referatet er taget til efterretning 
 

 
 2. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og 
formand 

 
 

 
Beslutning 

 

Noter/referat: dagsordenen blev godkendt 
 
 

 
3. Lokale retningslinjer 
    for kommunikation 
    mellem skole og hjem 
 

   
 
Beslutning 

 
Bilag: 
Rev. udkast kommer inden 
mødet 
 

  
 

 

 
Noter/referat: 
Tore gennemgik projektgruppens udkast til retningslinjer. Skolebestyrelsen behandlede punktet meget grundigt. 
Generelt: 

- Versionen skal være kortere og teksten bør formuleres i et kort og aktivt sprog 
- Etiske retningslinjer for kommunikation er under udarbejdelse i skoleforvaltningen. Skolebestyrelsen vil rykke 

dette, i håb om at de kan foreligge inden aula implementeres 
- Skolens kommunikationspolitik bør indeholde: 
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a. Kommunens overordnede politik 
b. Skolens retningslinjer (indeholdende det konkrete ift. aula) 
 

Helle Spanggaard sender de mere detaljerede forslag til rettelser til Tore. 
 
Kommunikationsgruppen retter til og kommer med udkast til skolebestyrelsesmødet i juni. 
 
 

 
4. Orientering om møde  
    med netværk af   
    forældre til ord- 
    blinde børn 
     
 

   
Orientering 

 
Bilag: 
 

  
 

 

 
Noter/referat: 
Der har været afholdt et møde mellem ’netværk af forældre til ordblinde børn’, skolens læsevejledning, ledelse samt 
Tore fra skolebestyrelsen: mødet forløb godt og resulterede i:  

- Der blev fremlagt en plan for, hvordan skolen arbejder med screening af ordblinde samt tiltag ift. ordblinde 

børn 
- Kommunikation for netværket føres over i en gruppe i Aula, med Tore som moderator 
- Netværket har mulighed for at låne lokale på skolen 
- Netværket får desuden tilbud via det kommunale netværk 
- Skolebestyrelsen vil fremføre ønsker til kommunen ift. at sikre bedre vilkår for ordblinde elever 

 
 

 
5. Opfølgning på  
    Toiletheaven   

   
 
Drøftelse 
 

 
 

  
 

 

 
Noter/referat: 
Nina har talt med Frederiksberg Kommunes konsulent på området, Ashley. Der mangler opfølgning på og evaluering af 
projektet.  
(Fx hvordan man sikrer opfyldning af toiletskabe mv. Skolen får pt. ikke fyldt op af rengøringen, dokumentation 
påbegyndt ift. rengøringsselskabet.). Nina har kontaktet formanden for Undervisningsudvalget herom. 
 

 
6. Lokalt dialogmøde d.  
    21. maj 
    

   

 
 
 
 

  
Vi aftaler den praktiske afvikling og 
fordeler opgaver. 
 

 

 
Noter/referat: 
Nina gennemgik indholdet i mødet som omhandler 

- Hvad arbejder skolebestyrelsen med 
- Orientering omkring projektgruppernes arbejde v. Nina, Helle og Tore 
- Kontaktforældre ordningen – hvordan kører det – hvordan anvender skolebestyrelsen bedst disse 

ressourceperson 
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7. Projektgruppestatus   
 
 

   
Orientering 

 
Faglig kodning FI 
 
Kommunikation skole/ 
forældre  
 
Fysiske rammer NE 
 
 
 

   

 
Noter/referat: 
Faglig kodning: Der har været afholdt møde med fagprofessionelle fra Danmarks Pædagogiske Universitet for at gøre 
fondsansøgningen stærkere ift. evaluering og resultater. 
 
Fysiske rammer NE:  
Nina efterlyser hjælp til fondsansøgning til Frederiksberg Fonden til væksthuset. Udkast rundsendes til skolebestyrelsen 

til kommentering. 
 
Kommunikation: se punkt 3 
 
 

 
8.  Status fra: 
 

• Ledelsen 
• Formandskabet 
• Elevrådet 

       

 
 

 
 
 
 

 
 
Orientering 

 

 
Noter/referat:     
    

 

 
9. Eventuelt  
 
 

 
 

  
 

 
Noter/referat: 

- Bestyrelsen står for kaffe forårsfestivalen  
- Vi skal huske forældrekaffe til første skoledag – det afklares på næste møde, hvordan dette organiseres 
- På næste møde skal der høres om skolens gældende praksis ift. mobiltelefoner som optakt til arbejdet omkring 

mobilpolitik næste skoleår. 
 
 
 

 
 

Punkter til juni mødet: 
Retningslinjer for kommunikation 
Beskrivelse af nuværende praksis med mobiltelefoner 
Forældrekaffe første skoledag 


